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انتقاد رئیس جمهور به برخی از مصوبات انتقاد رئیس جمهور به برخی از مصوبات 
شورای عالی انقلاب فرهنگیشورای عالی انقلاب فرهنگی

نماینده ولی فقیه در هرمزگان  خواستار شد 

تعیین تکلیف واحدهای معدنی راکد

بهره برداری از چهار آب شیرین کن
 در هرمزگان و بوشهر؛

 راهی به سوی تأمین پایدار 
آب شیرین

با هدف بهبود وضعیت آب شرب مشترکین انجام شد 

اصلاح خطوط فرسوده
 روستای نیمه کار 

3

3

مدیرکل امور روستایی 
و شوراهای استانداری هرمزگان خبر داد 

گرامیداشت روز روستا
 در پارک ساحلی بوستانو 

تیترهای امروز

رئیس دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان :

نباید از توسعه بهداشت و درمان جزایر غافل شویم

گروه خبر // نماینده ولی فقیه در اســتان هرمزگان 
گفت : برخی از ساحل نشــینان مدعی هستند که 
آبزیان از ســفره مردم ساحل نشین و جنوب حذف 
شده اســت که باید ساز و کاری برای حل این چالش 

اندیشیده شود.
   به گزارش خبرنگار دریا ؛  حجت الاســام والمسلمین 
محمد عبادی زاده در دیدار مدیرکل، معاونین و مســئولان 
انجمن و تعاونی های مرتبط با شــیات کــه در دفتر امام 
جمعه بندرعباس برگزار شــد، با اشــاره به لزوم تعامل و 
همراهی دستگاه ها برای تحقق اهداف، اظهار کرد: یکی از 
چالش هایی که استاندار باید به آن ورود کند، ناهماهنگی های 
بین دستگاهی برای مسائل مشترک است که باعث شده کار 
جلو نرود و اهداف محقق نشــود.وی با اشاره به این نکته 
که شیات برای تحقق اهداف ســازمانی خود باید سایر 
دستگاه ها را در کنار خود ببینید، عنوان کرد: عدم هم افزایی 
ظرفیت ها و کاهش هماهنگی میان دستگاه ها باعث بروز 
چالش های متعدد در استان هرمزگان شده است که نماینده 
عالی دولت در استان باید به آن ورود کند.نماینده ولی فقیه 
در اســتان هرمزگان، رشد تولید را وابسته به قدرت خرید 
مصرف کننده دانست و تصریح کرد: اگر تولید از قدرت خرید 
مصرف کننده بیشتر شــود، تولیدکننده دچار ضرر و زیان 
می شــود به همین جهت با اتخاذ سیاست های صحیح اگر 

بتوان قیمت تمام شده را کاهش داد، می توان هدفگذاری های 
بزرگی برای جهش تولید و افزایــش صادرات انجام داد.
حجت الاسام والمســلمین عبادی زاده، خاطرنشان کرد: 
برخی از ساحل نشــینان مدعی هستند که آبزیان از سفره 
مردم ساحل نشــین و جنوب حذف شده است که باید ساز 
و کاری برای حل این چالش اندیشیده شود.وی، با اشاره به 
چالش های مرتبط با صادرات محصولات در کشور، عنوان 

کرد: در کشور اغلب تولیدکنندگان سرریز محصولات خود 
در بازار داخلی را صادر می کنند و در برهه ای ۱۰ تن و در 
برهه ای ۵۰ تن بسته به نیاز و مصرف داخل، صادر می کند 
که این امر باعث شکست در سیاست های صادراتی در میان 
مدت خواهد شد؛ چراکه دنیا باید بتواند روی میزان و کیفیت 
محصولات صادراتی حساب کند و اگر چنین نباشد، قدرت 
رقابت خود در کشورهای خارجی را از دست خواهد داد .

دانشــگاه  رئیس   // خبــر   گــروه 
علوم پزشــکی هرمــزگان، وضعیت 
بهداشت و درمان و اقدامات انجام شده 
توسط این دانشــگاه در جزایر استان 

هرمزگان را تشریح کرد.
  به گزارش خبرنگار دریا ؛ دکتر غامعلی 
جاودان با اشــاره به اینکه استان هرمزگان 
دارای 9 جزیره مسکونی است، افزود: وجود 
این جزایر در استان هرمزگان بسیار حائز 
اهمیت اســت و نباید از توسعه بهداشت و 
درمان در آن ها غافل شویم.وی اضافه کرد: 
دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان همواره در 
تاش بوده است تا با فراهم کردن امکانات 
پزشکی و بهداشــتی در جزایر استان، در 
جهت ارتقا سامت جامعه و توسعه جزایر 
گام بردارد.دکتــر جاودان در بیان امکانات 
بهداشــتی موجود در جزیره قشم به عنوان 
بزرگ ترین جزیره خلیــج فارس، گفت: 
این جزیره با جمعیتی حدود ۱8۰هزارنفر، 
دارای ۱۵ مرکز خدمات جامع ســامت، 
۱۳ پایگاه بهداشتی، ۳۷ خانه بهداشت، ۳ 
پایگاه مراقبت مرزی، مرکز آموزش بهورزی 
و مرکز مشاوره بیماری های رفتاری است. 
کلیه خدمات بهداشتی از مراقبت های اولیه 
بهداشتی در خانه های بهداشت تا خدمات 

درمان سطح یک در مراکز خدمات جامع 
ســامت و همچنین مراقبت کشــتی ها و 
پروازهــای خارجی ورودی به قشــم در 
 این جزیره انجام می شــود.رئیس دانشگاه 
علوم پزشکی اســتان افزود: شروع برنامه 
پزشــک خانواده از دی ماه ۱۴۰۱ در شهر 
قشم انجام شد که یک مرکز و یک پایگاه 
بهداشتی در بهار ۱۴۰۳ همراه با تجهیزات و 
تامین نیروی انسانی به منظور ارائه خدمات 
در برنامه پزشــک خانواده شهری اضافه 
شد.وی با اشــاره به ارائه خدمات درمانی 
در جزیره قشم، اظهار کرد: راه اندازی مرکز 
MRI با اعتباری حدود یک هزار میلیارد 
ریال در جزیره قشــم بــرای اولین بار، از 
اقدامات شاخص در حوزه درمان بیماران 
 بوده است و از جمله تجهیزات مهم بیمارستان 
پیامبر اعظم )ص( قشم می توان به دستگاه 
پیشرفته ام آر آی، رادیولوژی، سی تی اسکن، 
ماموگرافی، تست ورزش،  ســونوگرافی، 
 اکوکاردیوگرافی،  آزمایشــگاه تخصصی، 
۴ اتاق عمل تخصصی فعال و بلوک زایمان با 
اتاق های اختصاصی LDR اشاره کرد.دکتر 
جاودان ضمن بیان اینکه بیمارستان قشم 
تعداد ۱۲8 تخــت فعال دارد، عنوان کرد: 
 در حال حاضر ۴۱ پزشــک متخصص و

 ۳9۰ نفر پرســنل در این بیمارســتان 
مشــغول به خدمت هستند و  بخش های 
فعال آن شــامل بخش جراحی، داخلی، 
اطفال، سی ســی یو، زنان و زایمان، آی 
سی یو، اتاق عمل، بلوک زایمان، دیالیز، 
تالاسمی، اورژانس و داروخانه است.این 
مقام مسئول اظهار کرد: جزیره ابوموسی 
با جمعیتی حدود ۳هــزار نفر دارای یک 
خانه بهداشت، یک پایگاه سامت، یک 
مرکز شهری روستایی و یک بیمارستان 
است. بیمارســتان پارس ابوموسی دارای 
تجهیزات سی تی اســکن و بخش های 
اورژانس، جراحی، زنان و زایمان، اطفال 
و داخلی اســت.وی ادامــه داد: جزیره 
کیش هم با جمعیتی بیش از ۵۰هزار نفر 
دارای یک مرکز خدمات جامع ســامت 
شهری، یک مرکز شــهری روستایی، ۴ 
پایگاه سامت، ۲ پایگاه مراقبت مرزی 
و یک مرکز مشاوره بیماری های رفتاری 
 اســت. بیمارســتان کیش نیز متعلق به 
 بخش خصوصــی و دارای امکاناتی از
جمله MRI و بخش های مختلف شامل

NICU، CCU، ICU ، بســتری، اطفال، 
زایمان، تنفســی، بیماری های خاص، اتاق 
عمل، اورژانس، آزمایشگاه، تصویربرداری، 

آندوسکوپی و کولونوســکوپی است.دکتر 
جاودان با بیان اینکه جزیره هرمز با جمعیتی 
حدود ۷هزار نفر، دارای یک مرکز خدمات 
جامع سامت شهری و یک پایگاه سامت 
 است، افزود: در مرکز خدمات جامع سامت 
شبانه روزی این جزیره با حضور ۴ پزشک و 
سایر کادر بهداشت و درمان، خدمات پزشکی، 
زایمان،  مامایی،  پرســتاری،  دندانپزشکی، 
اورژانسی  دارویی،  رادیولوژی،  آزمایشگاه، 
و مراقبت های اولیه بهداشتی ارائه می شود.
رئیس دانشــگاه علوم پزشــکی هرمزگان 
خاطر نشــان کرد: سایر جزایر دارای سکنه 
خلیج فارس شامل جزایر لاوان، هنگام، تنب 
بزرگ، هندورابی و لارک نیز باتوجه به میزان 
 جمعیت، دارای خانه بهداشت یا مرکز خدمات 
جامع سامت شــهری و روستایی هستند 
و بــه مردم خدمت می دهنــد.وی در پایان 
یادآور شد: باوجود آمبولانس های اورژانس 
دریایی در جزایر قشم، هرمز و ابوموسی و  
اورژانس هوایی شامل بالگرد تفاهم نامه با 
سپاه و هواپیمای بال ثابت به عنوان دومین 
پایگاه هوایی بال ثابت کشور ، انتقال بیماران 
از جزایر به سرزمین اصلی به سرعت انجام 
و روند درمان آن ها در مرکز استان یا سایر 

شهرستان ها پیگیری می شود.
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استاندار هرمزگان :

نداشتن آمار دقیق در حوزه 
کشاورزی از ضعف های کشور است 

گروه خبر // مدیرعامل شرکت 
آب و فاضلاب هرمزگان از اصلاح 
خطوط فرسوده و با قدمت بالای 
روستای نیمه کار و تکمیل آن تا 

ماه آینده خبر داد.
   بــه گــزارش خبرنــگار دریا ؛ 
عبدالحمید حمزه پور با بیان اینکه 
۱.۵ کیلومتــر از خــط انتقال آب 
شــرب نیمه کار نیازمند اصاح و 

بازسازی بود، تصریح کرد: با هدف 
بهبود وضعیت آب این روســتا و 
افزایش حجــم انتقال آب عملیات 
بحرانی حد فاصل  اصاح خطوط 
مخزن آب درگور تا روستای نیمه 
کار در دســتور کار قرار گرفت که 
این عملیات بــا انتخاب پیمانکار 
آغاز و خطوط فرسوده این روستا 
در بستر رودخانه شور و پس از آن 

در حال اصاح و بازســازی است.
وی افزود: همزمان با اصاح خط 
انتقال، عملیات اصاح پنج حوضچه 
هوا و تخلیه نیز پیش بینی شده که 

در حال انجام است.
   مدیرعامل شرکت آب و فاضاب 
هرمزگان تصریح کــرد: برای این 
عملیات اعتباری بالغ بر ۲۲ میلیارد 
ریال پیش بینی شده است که با اتمام 

آن وضعیت آب شرب روستای نیمه 
کار بهبود خواهد یافت.گفتنی است، 
 با اجــرای این پــروژه، وضعیت
 آب شرب جمعیتی بالغ بر ۲ هزار 
 نفر در روســتای نیمــه کار بهبود

 می یابد.

با هدف بهبود وضعیت آب شرب مشترکین انجام شد 

اصلاح خطوط فرسوده روستای نیمه کار 

گروه خبر // رئیس کل دادگســتری هرمزگان 
از صدور دســتور قضایی برای ترخیص ۵ هزار 
دستگاه خودرو خارجی و ۲ هزار تن برنج وارداتی 

از بندر شهید رجایی بندرعباس خبر داد. 
   به گــزارش خبرنــگار دریا ؛ دیــدار مردمی 
ویژه رئیس کل دادگســتری هرمزگان با تجار و 
 فعالین اقتصادی در محل ســالن واردات گمرک 
شهید رجایی بندرعباس برگزار شد. در جریان این 
دیدار که دادســتان مرکز استان هرمزگان، مدیران 
 کل دســتگاه های اجرایی متولــی امر تجارت و 
مجموعــه های تخصصــی گمــرک و ادارات و 
ســازمان های مرتبط با این موضــوع نیز حضور 
داشتند، 8۴ نفر از تجار و فعالین اقتصادی مطالبات 
و مشکات خود را مطرح نمودند که در خصوص 
هر مورد دســتورات لازم صادر شــد. رئیس کل 
دادگستری اســتان هرمزگان در حاشیه برگزاری 
دیدار مردمی ویژه با تجار و فعالان اقتصادی اظهار 
داشــت: با توجه به تأکیدات ریاست قوه قضاییه 
مبنی بر لزوم رفع مســائل و مشکات موجود در 
حوزه بنادر و گمرکات، خوشــبختانه عزم متولیان 
این حوزه را شــاهد هستیم و تاکنون بخش قابل 
توجهی از مشــکات به صورت مصداقی مرتفع 
گردیده است.  قهرمانی در ادامه افزود: متاسفانه با 
وجود همه تــاش ها باز در برخی از موضوعات 
شاهد رســوب کالا هستیم و پس از مدتی کاشف 
به عمــل می آید که برخی از تجــار یا بازرگانان 
 به این دلیل دچار خســارت  هــای قابل توجهی 
شــده اند که در این خصوص پیشنهاد می شود به 
صــورت موردی، مصداقی و با هم افزایی دولت و 
دســتگاه قضایی در کنار یکدیگر و با همت قوای 
ســه گانه و با دریافت نظرات تجــار و بازرگانان 
به صورت جامع و تخصصی نســخه کاملی جهت 
تسهیل تجارت و رفع مشــکات موجود تهیه و 
اباغ شود. رئیس کل دادگستری استان هرمزگان 
 در بخش دیگری از سخنان خود با اشاره به اهمیت 

بهره گیــری از تکنولوژی و ایجاد ســامانه های 
هوشمند در جهت تســهیل امور، استفاده هر چه 
بیشتر از فناوری و هوشــمند سازی زیر ساخت 
هــا در حوزه بازرگانی و فعالیت های اقتصادی را 
خواستار شد. قهرمانی همچنین تأکید کرد: انتظار 
می رود تشکل های مرتبط با حوزه اقتصاد، تجارت 
و بازرگانی در خصوص استخراج چالش ها و ارائه 
راهکارهای متناســب با آن ها بیش از پیش فعال 
شوند و پیشنهادات خود را تدوین و ارائه نمایند تا 
بتوانیم در حوزه تسهیل تجارت گام های مؤثرتری 
برداریم.رئیس کل دادگستری استان هرمزگان در 
ادامه از دستور مرجوع شدن محموله ۴۴ هزار تنی 
روغن وارداتی به کشــور مبدا خود هم خبر داد و 
گفت: چون این روغن ها سامت شان مورد تأیید 
قرار نگرفته است با دستور قضایی به کشور خارجی 
صادر کننده برگشــت داده می شــوند. رئیس کل 
دادگستری هرمزگان همچنین با اشاره به گزارش های 
واصله مبنی بر واردات ۵ هزار دســتگاه خودروی 
 خارجی به کشور و معطلی چند ماهه آن ها در بندر 
شــهید رجایی بندرعباس، با صدور دستور ویژه 
قضایی از مدیران کل استاندارد، بنادر و دریانوردی 
و گمرکات استان خواست ضمن پیگیری موضوع 
به ســرعت جهت تعیین تکلیــف و ترخیص این 

خودروها اقدام کنند.وی در ادامه با اشاره به ورود 
 دستگاه قضایی به موضوع تعیین تکلیف محموله

 ۲ هــزار تنی برنج وارداتــی نیز گفت: در جریان 
بازدید از بندر شهید رجایی بندرعباس، مشخص شد 
که این محموله بزرگ برنج وارداتی در این مجتمع 
بندری دپو شده اســت و در صورتی که محموله 
مذکور را ترخیص نکنیم ممکن اســت فاسد و از 
بین برود که در این خصوص به سرعت دستورات 
قضایی لازم صادر شد و روند ترخیص آن ها شروع 
شده است.این مقام ارشد قضایی افزود: در خصوص 
 ۵۳ کانتینر گــچ وارداتی موجــود در انبارهای

 بندر شهید رجایی بندرعباس که حدود ۱۴ سال 
به علت عدم مراجعه صاحب کالا به حال خود رها 
شده بودند نیز ضمن صدور دستور قضایی، در مورد 
مشکاتی که وجود داشت تمهیدات لازم اندیشیده 
شد.رئیس کل دادگســتری در پایان با بیان اینکه 
دســتگاه قضایی بنا ندارد در امور اجرایی دخالت 
کند، ادامه داد: سیاســت دســتگاه قضایی تسهیل 
تجــارت و رفع موانع صادرات و واردات اســت 
 کــه با حضور میدانی و نظــارت پی درپی قبل از 
رســوب کالا ها و ایجاد آسیب و با ورود به موقع 
در کمک به بازرگانان و حمایت از دولت، وظایف 

غیرمحکمه داری خود را انجام می دهیم.

ترخیص ۵ هزار خودروی خارجی با دستور قضایی 

3

بی برنجی هرمزگانی ها
 و دپوی برنج در بنادر

صفحه صفحه 11 را بخوانید را بخوانید

برخی از ساحل نشینان مدعی هستند که آبزیان
 از سفره مردم ساحل نشین و جنوب حذف شده است که باید ساز و کاری برای حل این چالش اندیشیده شود

صفحه صفحه 11 را بخوانید را بخوانید

  یکی از چالش هایی که استاندار باید به آن ورود کند، ناهماهنگی های بین دستگاهی 
برای مسائل مشترک است که باعث شده کار جلو نرود و اهداف محقق نشود.

  عدم هم افزایی ظرفیت ها و کاهش هماهنگی میان دستگاه ها باعث بروز چالش های 

متعدد در استان هرمزگان شده است که نماینده عالی دولت در استان باید به آن ورود کند.
  اگر تولید از قدرت خرید مصرف کننده بیشــتر شود، تولیدکننده دچار ضرر و زیان 

می شود.

ترخیص ۵ هزار خودروی خارجی با دستور قضایی 

نماینده ولی فقیه در هرمزگان عنوان کرد   نماینده ولی فقیه در هرمزگان عنوان کرد   

سفره ساحل نشینان خالی از آبزیان سفره ساحل نشینان خالی از آبزیان 

ری
اص

ر ن
ناد

س: 
عک

نماینده ولی فقیه در هرمزگان عنوان کرد   

سفره ساحل نشینان خالی از آبزیان 
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با تصویب هیات وزیران؛
حسینعلی امیری استاندار فارس شد

   گروه سیاســی //  »حسینعلی امیری« با تصویب هیات وزیران 
به  عنوان اســتاندار فارس انتخاب شد. حسینعلی امیری در حاشیه 
هیات دولت ضمن بیان این مطلب اظهار داشــت: ضمن مشکاتی 
که در استان فارس وجود دارد ولی این استان ظرفیت های بسیاری 
خوبی در زمینه های گردشگری، زیارتی، پزشکی )توریست درمانی( 
و تاریخی دارد.وی افزود: دانشــگاه شیراز یکی از قطب های علمی 
کشور اســت و می توان در آنجا شرکت های دانش بنیان را راه اندازی 
و منطقه ویژه گردشــگری ایجاد کرد.استاندار فارس با تاکید بر این 
که می توان تسهیات برای عاقه مندان و ارادتمندان به اهل بیت)ع( 
از نقاط مختلف دنیا به این استان فراهم کرد، تصریح کرد: ورودی ها 
و مکان هایی که در استان فارس وجود دارد باید توسعه و رونق پیدا 
کند.وی با اشــاره به این که استفاده از خانم ها در مناصب مدیریتی 
و تربیت مدیران جوان یکی از مطالبات مقام معظم رهبری از دولت 
بود، گفت: امیدوارم بتوانم در اســتان فارس با توجه به تجربه ای که 
در بخش های مختلف در جهت نوسازی نیروی انسانی از جمله در 
سازمان ثبت اسناد و اماک کشور داشتم، مدیر جوان برای نظام تربیت 
کنم.به گزارش ایرنا، امیری افزود: متصل کردن راه های استان فارس 
به راه آهن استان خوزستان و از آنجا به خرمشهر و سپس به بصره و 
عراق می تواند در جهت توسعه این استان که یکی از استان هایی است 
که می تواند در تولید مرکبات و تولیدات باغی نقش اساسی در توسعه 

کشور داشته باشد، نقش موثری ایفا کند.
قالیباف:

 اقدامات همسان سازی حقوق بازنشستگان 
از این ماه آغاز می شود

   گروه سیاســی //  رئیس مجلس شــورای اسامی گفت: 
اقدامات لازم برای اجرای همسان سازی حقوق بازنشستگان به 
میزان ۳۰ و ۴۰ درصد از این ماه آغاز می شود. محمدباقر قالیباف 
در جلسه علنی مجلس شورای اسامی در جریان ادامه رسیدگی 
به گزارش کمیسیون امور داخلی کشور و شوراها در مورد طرح 
اصاح موادی از قانون تشکیات، وظایف و انتخابات شوراهای 
اسامی کشور افزود: در جلسه ای خدمت رئیس جمهور، مسئولان 
سازمان برنامه و بودجه و برخی نمایندگان از کمیسیون های برنامه 
و بودجه و اقتصاد بودیم.به گزارش ایرنا، وی یادآور شد: بر اساس 
تصمیمات اتخاذ شده در این جلسه موضوع همسان سازی حقوق 
بازنشســتگان به میزان ۳۰ درصــد و ۴۰ درصد از این ماه آغاز 

می شود و کارهای آن در حال انجام است.

گروه سیاسی // مسعود پزشکیان در جلسه شورای عالی 
انقلاب فرهنگی گفت: اینکه برخی مصوبات این شورا از 
سوی دستگاه ها اجرایی نمی شود به دلیل آن است که در 
فرآیند تدوین و تصویب این مصوبات هیچ گونه مداخله یا 
مشارکتی نداشته اند تا دغدغه ها و مطالبات خود را بیان 

کنند. 
   به گزارش ایسنا، مسعود پزشکیان رئیس جمهور در این جلسه، 
به آسیب شناسی عدم تحقق برخی مصوبات این شورا پرداخت 
و گفت : ما ابتدا باید بررسی کنیم که آیا ماهیت مصوبات شورای 
عالی انقاب فرهنگی با جایگاه، وظایف و اهداف این شــورا 

ارتباط موضوعی دارد یا خیر؟
   رئیس جمهور افزود: به اعتقاد من ورود شورای عالی انقاب 
فرهنگی به موضوعاتی همچون تعیین سقف درباره ظرفیت و 
نحوه پذیرش دانشــجو در رشته های مختلف و همچنین تعداد 
و سن اعضای هیئت علمی دانشگاه ها و تصویب مصوبه درباره 
این موضوعات در عداد وظایف این شــورا نیست و طبعا در 
اجرا نیز با مشکل مواجه خواهد شد.پزشکیان در ادامه با بیان 
اینکه عدم توجه به متقاعدسازی دستگاه های مختلف ارزش و 
اعتبار مصوبات شورای عالی انقاب فرهنگی را دچار خدشه 
خواهد کرد،  خاطرنشــان کرد: اینکه برخی مصوبات این شورا 

از سوی دستگاه ها اجرایی نمی شــود به دلیل آن است که در 
فرآینــد تدوین و تصویب این مصوبــات هیچ گونه مداخله یا 
مشارکتی نداشته اند تا دغدغه ها و مطالبات خود را بیان کنند.
رئیس جمهور در ادامه توجه ویژه به مقوله فرهنگ در جامعه و 
ارائه راهکار برای کاستن از گسست اجتماعی موجود در کشور 
را از جمله اولویت های شورای عالی انقاب فرهنگی برشمرد 
و تصریح کرد: همه مشکات کشور ناشی از گسست اجتماعی 
اســت و وقتی جامعه از حاکمیت دور بماند تصمیمات ما راه 
به جایی نخواهد برد، لذا ضروری اســت شورای عالی انقاب 
فرهنگی با توجه به این مســئله که اصاح جامعه از خانواده، 
مهد کودک، مدرسه و دانشگاه آغاز می شود،  به صورت جدی 
 این مهم را در دستور کار قرار دهد. در جلسه امروز با حضور 
رئیس جمهور،  اعضای حقیقی و حقوقی شورای عالی انقاب 
فرهنگی درباره اولویت های ۴ ســاله دولت در زمینه ســبک 
زندگی،   انسجام ملی، تقویت خانواده، تعلیم و تربیت نوجوانان، 
عدالت آموزشــی و همچنین ماموریت گرایی دانشــگاه های 
مختلف، حفــظ نخبگان و متخصصان و توجه به فناوری ها نو 
به بحــث و تبادل نظر پرداختند که تصمیم گیری در این زمینه 
 به جلســات بعدی شورا موکول شــد.در این جلسه همچنین 
وزیر علوم، تحقیقات و فناوری با رای اکثریت اعضا به عنوان  

رئیس شورای اسامی شدن دانشگاه ها منصوب شد.

گروه سیاســی // رئیس جمهور گفــت: بنای دولت 
چهاردهم تقویت مدارس دولتی است و در این زمینه 
برای ساخت کل مدارس مناطق محروم با مشارکت مردم 

و دیگر نهادها هدف گذاری و برنامه ریزی شده است. 
    مسعود پزشکیان در دیدار اعضای کمیسیون آموزش مجلس 
شورای اسامی، تبعیض و بی عدالتی را مهمترین چالش و آفت 
نظام آموزشــی کشور و موجب اتاف سرمایه های انسانی و 
عدم رشد استعدادها عنوان کرد و افزود: اهمیت ساختار نظام 
آموزشی کشــور به حدی است که اصاح و رشد جامعه در 
ســاحت های مختلف به آن وابسته بوده و وقتی این ساختار 
با اهمیت، دچار نقصان باشــد، قطعا رشد و پیشرفت جامعه 
نیز با اختال مواجه خواهد شــد.وی با بیان اینکه متاسفانه 
موازی کاری شــوراها و نهادهای مختلــف در امر آموزش 
به جای کمک به حل مشــکات، بر چالش ها و مسائل این 
بخش افزوده است، تصریح کرد: ما در تاشیم ضمن اصاح 
این روندها، ســاختار جدید در نظام آموزشــی را بر پایه 
عدالت محوری به گونه ای طراحی کنیم که یک فرد در تهران که 
از امکانات متنوعی برخودار است، با فردی که در شهری دور 
افتاده و محروم زندگی می کند در شرایطی برابر و عادلانه با 

هم تحصیل و رقابت کنند.رئیس جمهور در ادامه بر ضرورت 
ترمیم و تقویت زیرساخت ها در کنار اصاح ساختار آموزش 
کشور تاکید کرد و گفت: بنای دولت چهاردهم تقویت مدارس 
دولتی است و در این زمینه برای ساخت کل مدارس مناطق 
محروم با مشــارکت مردم و دیگــر نهادها هدف گذاری و 
برنامه ریزی شده است.پزشکیان همچنین اصاح شیوه های 
آموزشی در مدارس و دانشــگاه ها را نیز مورد تاکید قرار 
داد و تصریح کرد: دانش آموزان و دانشجویان در مدارس و 
دانشگاه های ما باید به گونه ای تربیت شوند که در قبال خود 
و جامعه ای که در آن زندگی می کنند، مسئولیت پذیر باشند و 
نســبت به وطن و کشور خود عِرق داشته باشند.وی افزود: 
ایجاد دانشگاه های متعدد در کشور بدون برنامه ریزی برای 
اشتغال، حجم بالای فارغ التحصیان و همچنین عدم ارتباط 
نظامند این دانشگاه ها با صنعت موجب اتاف وقت و سرمایه 
دانشجویان و عدم مهارت آموزی و توانمندی آنها شده و در 
نتیجه فارغ التحصیان دانشگاهی به هنگام ورود به جامعه با 
مشکات عدیده ای از جمله ناامیدی و سرخوردگی مواجه 
می شوند که این وضعیت نیازمند اصاح است.رئیس جمهور 
در ادامه با تاکید بر اینکه فردای کشور ما بر مبنای آموزش 

امروز در مدارس و دانشــگاه ها شــکل می گیرد، تصریح 
کرد: ما برای اصاح و تغییر نظام آموزشــی کشور بر پایه 
عدالت محــوری اراده کرده ایم و تمام توان و تاش خود را 
در این زمینه به کار خواهیم بست، گر چه ممکن است این 
تاش ها دیده نشود، اما قطعا آینده کشور را تضمین خواهد 
کرد.پزشــکیان همچنین به اهمیت نقش نمایندگان مجلس 
شورای اسامی به ویژه اعضای کمیسیون آموزش در کمک به 
دولت برای تحقق این اهداف مهم اشاره کرد و گفت: امیداورم 
بتوانیم با کمک شما نمایندگان محترم، نظام آموزش را آن 
گونه که برازنده کشور و مردم عزیزمان است، متحول کنیم.به 
گزارش قدس آناین ؛ پیش از سخنان رئیس جمهور، اعضای 
کمیســیون آموزش مجلس شورای اسامی در سخنانی به 
بیان دغدغه ها و نقطه نظرات خود از جمله درخواســت لغو 
تاثیر قطعی معدل بر کنکور، لزوم مردمی ســازی مدارس، 
توجه به شــان و منزلت معلمان و اســاتید، تامین نیروی 
انسانی در آموزش و پرورش، شکل گیری ارتباط دانشگاه 
 و صنعت، نوسازی و تجهیز مدارس و استفاده از معلمان و 
مدیران مدارس در تصمیم ســازی ها و تصمیم گیری ها در 

حوزه آموزش و پرورش پرداختند.

انتقاد رئیس جمهور به برخی از مصوبات شورای عالی انقلاب فرهنگیانتقاد رئیس جمهور به برخی از مصوبات شورای عالی انقلاب فرهنگی

سیاسی

خبـر

هئیت اجرایی برگزاری انتخابات اتحادیه های صنفی شهرستان بندرعباس

در راســتاي اجراي ماده 11 آئین نامه اجرایی انتخابات هیات مدیره و بازرسان اتحادیه هاي صنفي بدینوسیله از جنابعالی 
دعوت می گردد.  با در دســت داشتن كارت شناسايي معتبر عكس دار از روز شنبه 1403/07/28  ساعت 09:00 صبح 
لغايت 11 ظهر جهت شركت در انتخابات هیات مديره و بازرسان به نشاني ) بندرعباس – بلوار امام خمینی  میدان بلوكی 
 روبروی مجتمع تجاری زيتون مسجد ناصری ( حضور بهم رســانید و نمایندگان مــورد نظر را از بین افراد ذیل به تعداد

 5 نفر اعضاي اصلي و 2 نفر علي البدل هیات مدیره و 1 نفر عضو اصلي علي البدل بازرس انتخاب نمایند .لازم بذکر است بر 
اساس تبصره ماده 13 آئین نامه انتخابات اتحادیه هاي صنفي اعطاي وکالت و یا نمایندگي جهت دادن راي ممنوع میباشد . 

کمیسیون نظارت بر اصناف شهرستان بندرعباس

آگهي فراخوان اعضاء اتحاديه صنف خرازان  
بمنظور شركت در انتخابات هیات مديره و بازرسان اتحاديه

مشخصات كانديدای هئیت مديره  به ترتیب حروف الفبا : 

          

      

مشخصات كانديدای بازرسین به ترتیب حروف الفبا :

    

  

محمد علی داودیانعلی اکبر خدمتیرضا خدمتیمصطفی جاهدیکاملیا پور حیدر

حسین قدیرمسعود رهنماسامان رئیسیعلی راشدی  

عبدالله خشابیعبدالواحد دانشی

علیرضا معلم زادگان

* تذكر مهم : اعزام نماينده يا وكیل در انتخابات ممنوع است .
* زمان برگزاری انتخابات : ساعت 9:00 صبح لغایت11 روز شنبه مورخ 1403/07/28

* مكان برگزاری انتخابات : بندرعباس – بلوار امام خمینی  میدان بلوکی روبروی مجتمع تجاری زیتون مسجد ناصری

هئیت اجرايی برگزاری انتخابات اتحاديه های صنفی شهرستان بندرعباس

آگهی شناسايی پیمانكار ) نوبت  دوم (

شركت پالايش نفت لاوان درنظردارد نوسازی مسیر های ورودی و خروجی Slops Tank و پلتفرم زير قسمت بارگیری اسكله دو منظوره  را پس از انجام فرآیند ارزیابی کیفی 
و احراز صلاحیت از طریق مناقصه عمومی به پیمانکار با سابقه، مجرب و واجد شرایط واگذار نماید.

لذا از متقاضیانی که دارای شرایط زیر می باشند دعوت می گردد تا پس از مطالعه شرایط مناقصه از طریق دریافت اسناد از سامانه ستاد ایران مطابق با اطلاعات درخواستي نسبت 
به دریافت اسناد و بارگزاری پاسخ استعلام در مهلت مقرر شده در سامانه مذکور اقدام نمایند تا پس از ارزیابی و تأیید صلاحیت، جهت شرکت در مناقصه اقدام لازم به عمل آید.

 الف : شرايط انجام كار     1- توانمندی و تسلط بر انجام کار، دارا بودن دانش فنی و امکانات و تجهیزات کامل موضوع مناقصه 2- توانمندی در ارائه سپرده شرکت در مناقصه   
3- دارا بودن شخصیت حقوقی4- مناقصه گر نباید مشمول قانون منع مداخله در معاملات و مناقصات باشد. 5- گواهینامه معتبر صلاحیت پیمانکاری با حداقل رتبه 5 در یکی از 
 )Join Venture( رسته های  تاسیسات و تجهیزات یا نفت و گاز  . 6- گواهی صلاحیت معتبر ایمنی از وزارت تعاون،کار و رفاه اجتماعی. 7- حضور در مناقصه به صورت مشارکت

میسر نمی باشد و مناقصه گران می بایست به صورت مستقل در مناقصه شرکت نمایند.
ب : دريافت اسناد و ارسال پاسخ استعلام   

   1- اعلام آمادگی از طریق دریافت اسناد در سامانه ستاد ایران )www.setadiran.ir( و ارسال پاسخ استعلام مطابق زمان بندی اعلام شده  . 2- دریافت اسناد و بارگزاری 
مدارک تا تاریخ درج شده در سامانه ستاد ایران الزامی میباشد.3- کلیه مدارک باید در مهلت مقرر به صورت منظم و دسته بندی شده در پوشه های مجزا و با نام مطابق دستور 
العمل بارگزاری مدارک ارزیابی کیفی پیوست اسناد مناقصه در سامانه ستاد ایران بارگزاری شوند و به مدارک ارسالی مبهم، ناقص،مخدوش و دارای مغایرت و همچنین مدارکی که 
بعد از مهلت مقرر ارسال گردد به هیچ عنوان ترتیب اثر داده نخواهد شد. زمان گشایش پاکات بعد از ارزیابی کیفی پیشنهادها، طی دعوتنامه ارسال پاکات پیشنهاد به مناقصه گران 

احراز صلاحیت شده اعلام خواهد شد.
www.lorc.ir :آدرس اينترنتي شركت پالايش نفت لاوان 

آدرس : هرمزگان، بندرعباس، گلشهر شمالی، بلوار دانشگاه، بلوار مصطفی خمینی، پلاک 0، ساختمان آریا، طبقه همکف، کد پستی:79153-19744 
Lavantenders@lorc.ir : تلفن: 07138318881 داخلی )147-148( و 07138173430  - 07691091081، فاکس :38318882 ) 071(   آدرس ایمیل

آگهی  فراخوان ارزيابی كیفی جهت برگزاری مناقصه عمومی به صورت يک مرحله ای
MO - 1403046و پلتفرم زير قسمت بارگیری اسكله دو منظوره مناقصه شماره Slops Tank نوسازی مسیر های ورودی و خروجی
)مجوز شماره 53180019(-)میزان سپرده- 2,053,000,000 ریال( - )شماره فراخوان در سامانه ستاد ایران: 2003093769000236(

تاریخ ارسال به صفحه اعلان عمومی:1403/07/14، مهلت دریافت اسناد: 1403/07/28 ، 
مهلت ارسال پاسخ استعلام)بارگزاری اسناد در سامانه ستاد ایران(:1403/08/12

روابط عمومی و امور بین الملل شركت پالايش نفت لاوان

۲ مجموعه راداری در اسرائیل
 در عملیات وعده صادق۲ آسیب دید

  گــروه سیاســی // کارشــناس مســائل غــرب آســیا در 
 برنامه زنده تلویزیونی شــبکه خبر گفت: دو مجموعه راداری در 
رژیم صهیونیستی در عملیات وعده صادق ۲ به شدت آسیب دید 
و هنوز هم جبران نشــده است و الان هم فرماندهان این رژیم در 
یک شــرایطی هستند که نمی دانند که جواب عملیات وعده صادق 
۲ را چگونه باید بدهند.به گزارش فارس، سیدرضا صدرالحسینی 
کارشناس مسائل غرب آسیا در برنامه زنده تلویزیونی شبکه خبر با 
اشاره به جنایات اسرائیل در سر تا سر منطقه خاطرنشان کرد: این 
واقعیت که از ابتدای شروع جنگ رژیم صهیونیستی بر علیه مردم غزه، 
بیشترین آسیب  دیده ها بانوان و کودکان و مناطق مسکونی هستند 
 امروز مورد اتفاق همه جهان است. وی افزود: دادگاه هایی که بر علیه 
رژیم صهیونیستی در جهان برگزار شــده همه این موضوعات را 
به اثبات رسانده و اســناد و مدارک آن موجود است.وی تصریح 
کرد: این اولین بار نیســت که به مناطق مسکونی در سوریه حمله 
می شــود و در ارتباط با حمله به لبنان هم بخش قابل توجهی از 
مردم جنوب لبنان آواره شده اند خب این ها زن و بچه هایی هستند 
که منازلشان خراب شده اســت. وی در ادامه با اشاره به عملیات 
وعــده صادق ۲ عنوان کرد: در عملیات وعده صادق ۲ غافلگیری 
 که صورت گرفت؛ یک ضربه بسیار شــدید به رژیم صهیونیستی 
 بود و فرماندهان رژیم هنوز در شوک هستند و نمی دانند چه اتفاقی 

افتاد.
*  رژیم صهیونیستی تحت فشار شدید است

   وی افزود: نه فقط فرماندهان ارشد رژیم صهیونیستی بلکه فرماندهان 
سنتکام هم که دوش به دوش در کنار فرماندهان اسرائیل مشغول به 
فعالیت هستند کاماً در یک بهت قرار گرفتند. صدرالحسنی بیان کرد: 
 مســئله مهم در عملیات وعده صادق۲ ضربه خوردن رادارهاست، 
این رادارها کارشــان مدیریت رادارهای دیگــر بود، دو مجموعه 
راداری در رژیم صهیونیســتی در عملیات وعده صادق۲ به شدت 
آسیب دید و هنوز هم جبران نشده است.وی اذعان داشت: در حال 
حاضر هم فرماندهان رژیم در یک شرایطی هستند که نمی دانند که 
جــواب عملیات وعده صادق ۲ را چگونه باید بدهند. وی در ادامه 
گفت: ترس از شرایط تغییر قیمت انرژی در امریکا و مجموعه این ها 
باعث فشار قابل توجه به رژیم صهیونیستی شده و او را مجبور کرده 
است که به جای یک عملیات واقعی علیه جبهه مقاومت انجام دهد 

رو به اقدامات روانی و حمله به مردم سوریه و لبنان بیاورد.
*  حزب الله ساختار مستحکمی دارد

   وی افــزود: کمتر از یک دهه پیش یــک فضایی به وجود آمد 
کــه آمریکایی ها دیگر به این منطقه خاورمیانــه نیازی ندارند، و 
منطقه برای آن ها اهمیت ندارد.صدرالحســنی خاطرنشان کرد: اما 
امریکایی ها از این به بعد ســعی می کنند که هرجور شده در منطقه 
باشند چون این رژیم نامقدس را باید حمایت کند.کارشناس مسائل 
غرب آســیا در پایان در رابطه با قوام ساختار حزب الله عنوا کرد: 
حزب الله ساختار مستحکمی دارد و هر یک از رزمندگان مقاومت 

لبنان هم فرمانده هستند هم رزمنده و توانایی های زیادی دارند.

خبر

رئیس جمهور خبر داد

برنامه ریزی دولت برای ساخت کل مدارس مناطق محروم

دادنامه
پرونده کلاسه 140340920000859038 شعبه دادگاه اصل 49 قانون اساسي استان هرمزگان تصمیم نهایی شماره 140340390002027667.

شاکي: ستاد اجرایي فرمان حضرت امام ره به نشاني استان تهران - شهرستان تهران - شهر تهران - خالد- اسلامبولي - کوچه- 17- ستاد اجرایي فرمان امام )ره( با نمایندگی آقای احسان 
کشاورز فرزند احمد. اتهام: شکایت برخلاف واقع در دعاوي اصل 49 قانون اساسي

گردشکار: بتاریخ هفتم مهرماه یکهزار و چهارصد و سه در وقت فوق العاده جلسه شعبه دادگاه اصل 49 قانون اساسی استان هرمزگان به تصدی اینجانب امضاء کننده ذیل تشکیل و پرونده 
کلاسه پیوست تحت نظر است دادگاه با عنایت به جمیع اوراق و محتویات پرونده ختم رسیدگی را اعلام و با استعانت از درگاه حضرت احدیت به شرح ذیل مبادرت به صدور رأی مینماید.

»رای دادگاه«
در خصــوص شــش دانــگ یک قطعه زمین واقع در شهرســتان بســتک ،بخش جناح ، روســتای عالی احمــدان، قطعه 72 به مســاحت 499/93 متر مربــع از طرف ســتاد اجرائی فرمان حضــرت امام )ره( 
 بــه عنــوان ملــک بایر بلاصاحب معرفــی گردیده اســت این دادگاه پس از بررســی هــای اولیه طــی دادنامــه شــماره 140340390001609280مورخــه 1403/05/29مســتنداً به تبصره مــاده 10 اصلاحیه 
آئین نامه نحوه رسیدگی به پرونده های موضوع اصل 49 قانون اساسی مبادرت به صدور قرار سرپرستی می نماید و سپس قرار صادره به منظور حفظ حقوق مدعیان احتمالی در روزنامه کثیرالانتشار آگهی گردید و متعاقباً 
با عنایت به انقضاء مهلت یک ماهه انتشار آگهی و عدم مراجعه شخص یا اشخاصی به عنوان مدعی یا معترض و درخواست ستاد اجرایی طی نامه شماره 181/207126/ن مورخه 1403/07/02 مبنی بر صدور حکم تملک 
ملک موصوف ، النهایه این دادگاه با عنایت به عدم مراجعه شخص یا اشخاصی به عنوان مالک یا قائم مقام قانونی و یا وکیل مالک و توجهاً به تحقیقات و بررسیهای انجام شده توسط ستاد اجرایی فرمان حضرت امام )ره( 
و اینکه ملک موضوع پرونده از مصادیق اموال بلاصاحب تلقی گردیده و هیچگونه اطلاعی از مالک و یا ورثه یا نماینده قانونی وی بدست نیامده ، لذا در راستای اجرای ماده 28 قانون مدنی و فتوای حضرت امام )ره( 
در تحریر الوسیله )کتاب لقطه( حکم به تملیک ستاد اجرائی فرمان حضرت امام )ره( نسبت به ملک مزبور صادر و اعلام میدارد. رأی صادره غیابی و ظرف بیست روز پس از ابلاغ قابل واخواهی در این دادگاه می باشد.

مختار صادقي  - رئیس دادگاه اصل 49 قانون اساسي استان هرمزگان

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

مفقودیمفقودی
برگ سبز خودروی سایپا SE 131 مدل 1396 رنگ سفید به شماره 

M 13/۵790۵81 پلاک 343 ص 23 ایران 94 و شماره موتور 
 و شماره شاسی NAS 411100H1276101 به نام صادق 

مهدی پور مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

 FUSO  CANTER سند خودرو کامیونت باری سیستم میتسوبیشی  تیپ 
پلاک 67774  قشم شخصی  مالک محمد تکهر  شماره شاسی 
 4D33R64۵68 شماره موتور JL6B6E6PXNK009610 

مدل 2022 رنگ سفید مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد 



هنرمندان بندرعباسی خواستار شدند
 لزوم بکارگیری نیروهای متخصص

 و آموزش دیده در اماکن فرهنگی
  خبر اختصاصی// هنرمندان بندرعباسی خواستار استفاده و بکارگیری 
از نیروهای متخصص و آموزش دیده در اماکن فرهنگی شــدند و تأکید 
کردند: برای احداث مکان های فرهنگی از نظرات هنرمندان و متخصصین 
فرهنگی و هنری استفاده شود تا شاهد چنین مشکاتی نباشیم.به گزارش 
دریا، حسین کریمی در دومین نشست هیأت مدیره انجمن هنرهای نمایشی 
که با همراهی جمعی از هنرمندان  و با حضور عیسی عباسی رئیس شورا 
و سیدمحمدرضا موسویی و فریده عامری عضو شورای شهر بندرعباس 
در دفتر انجمن هنرهای نمایشــی برگزار شــد، با اشاره به اولویت مهم 
طرح و پیگیری مطالبات هنرمندان گفت: اعضای شورای شهر در اولین 
نشست با هیأت مدیره انجمن، قول مساعد دادند که تماشاخانه شهر بعد 
از بازسازی در اختیار هنرمندان، قرار گیرد اما متاسفانه این وعده، تاکنون 
عملی نشده اســت. وی در ادامه افزود: انتظار می رود رئیس و اعضای 
شورا با درایت و راهکارهای مناسب نسبت به تحویل دادن این مکان به 
هنرمندان که صاحبان اصلی اش هستند اقدام عاجل کنند. رئیس انجمن 
هنرهای نمایشی استان هرمزگان بیان داشت: در این رابطه با شهردار نیز 
جلسه ای برگزار کردیم و راهکارهای لازم در آن جلسه پیشنهاد شد و طی 
این مدت، هنرمندان با خویشتن داری پیگیر حل و رفع مشکات بودند 
اما متأســفانه تاکنون این مشکل حل نشده است. کریمی گفت: خواسته 
هنرمندان در قبال برخی از خســارت های واردشده به شهر در پروژه ها 
که به دلیل عدم مدیریت و نظارت، خیلی ناچیز هســت و برخی از این 
مشکات به دلیل استفاده از نیروهای ناکارآمد و غیر متخصص است.در 
ادامه نشست، هنرمندان حاضر در جلسه خواستار استفاده و بکارگیری 
از نیروهای متخصص و آموزش دیده در اماکن فرهنگی شــدند و تأکید 
کردند: برای احداث مکان های فرهنگی از نظرات هنرمندان و متخصصین 
فرهنگی و هنری استفاده شود تا شاهد چنین مشکاتی نباشیم.در ادامه 
جلسه، عیسی عباسی ریاست شورای شهر با اشاره به اهمیت و اولویت 
جامعه هنر و بالطبع رفع مشکات و خواسته هایشان، افزود: درخواست 
هنرمندان، خواســته ای به حق و بجاست و ما بر این باور هستیم هر قدر 
از ظرفیت هنرمندان و ابزار هنر برای پیشــبرد و پیشرفت شهر، استفاده 
شود موفق تر هستیم.عباسی در ادامه خاطرنشان ساخت: برای توسعه و 
آبادانی شهر، بنده و همکاران در خدمت جامعه هنری استان هستیم و برای 
حل دغدغه های به حق هنرمندان، تاش خواهیم کرد که بتوانیم با راه حل 
مناسب، مشکاتشان را حل کنیم.در پایان این جلسه هم اندیشی جدی 
و صمیمی، مقرر شــد با حضور رئیس و اعضای شورای شهر، بازدیدی 
از محل تماشاخانه شهر، انجام شود و طی جلسه ای با سازمان فرهنگی 

ورزشی شهرداری، تعیین تکلیف شود.
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خبری

والمسلمین  حجت الاســلام   // خبر   گروه 
محمد عبــادی زاده در دیــدار مدیرکل و 
هرمزگان  استان  بازرسی  سازمان  معاونین 
که در دفتر امام جمعه بندرعباس برگزار شد، 
اظهار کرد: سالروز تاسیس سازمان بازرسی 
فرصت مناســبی برای بررســی و ارزیابی 
عملکرد و ترسیم چشم انداز آینده است که 

باید نهایت استفاده را از آن برد.
  به گزارش خبرنگار دریا ؛ وی، سازمان بازرسی 
را حامی مردم دانســت و عنوان کرد: ســازمان 
بازرســی در راســتای تامین منافع عموم مردم 
تاش می کند و نوعی حمایتگر مردمی محسوب 
می شود.نماینده ولی فقیه در استان هرمزگان، دفاع 
از منافع اســتان را یکی از اولویت های سازمان 
بازرسی دانســت و تصریح کرد: مواردی نظیر 
ایفای سهم مسئولیت اجتماعی صنایع، پرداخت 
عوارض آلایندگی صنایع، پرداخت مالیات های 
صنایع مستقر در هرمزگان، استقرار حساب های 
مالی در استان و ... باید به صورت جدی از سوی 
پیگیری شود.حجت الاسام  بازرســی  سازمان 
والمســلمین عبادی زاده، با اشاره به لزوم تعیین 

تکلیف صنایع و معادنی راکد، خاطرنشــان کرد: 
برخی افراد تسهیاتی را از دولت دریافت کرده 
بودند و زیرســاخت های اولیه پــروژه را اجرا 
کرده اند اما اصل ســرمایه را به ســمت مشاغل 
کاذب ســوق داده بودند کــه در بازدیدی که از 
مجموعه هــای صنعتی هرمزگان داشــتم از آن 
آگاه شدم.وی، با اشــاره به اباغ به دادگستری 

هرمزگان جهت بررســی و پیگیــری موضوع 
واحدهای صنعتی راکــد هرمزگان، مطرح کرد: 
خوشبختانه اقدامات خوبی توسط دادگستری در 
راستای احیاء این پروژه های صنعتی انجام شد اما 
در حال حاضر نیازمند است که سازمان بازرسی 
به صورت جدی به تعیین تکلیف واحدهای راکد 

بخش معدن ورود کنند.

  نماینده ولی فقیه در استان هرمزگان، با ذکر این 
نکته که اگر مشکلی برای فعالیت معادن و صنایع 
راکد وجود دارد باید حل شود، بیان کرد: بررسی 
شود اگر واحدهای معدنی بدون دلیل راکد هستند 
خلع ید شوند و با سرمایه گذاران حقیقی واگذار 
شود.حجت الاسام والمســلمین عبادی زاده، با 
اشاره به لزوم نظارت بر واردات کالاهای اساسی 
از جمله گندم، گفت: باید بررسی و نظارت شود 
تا شــاهد واردات گندم آفت دار و تبدیل به آرد 

نباشیم .
  وی، قاچاق ســوخت را یکــی از چالش های 
اصلی هرمزگان دانست و عنوان کرد: خوشبختانه 
دستگاه قضا در کنار سایر نهادها برای مقابله با 
قاچاق ســوخت وارد عمل شده است. سازمان 
بازرسی نیز باید به مقابله با ریشه های گسترش و 
تقویت پدیده قاچاق سوخت در هرمزگان بپردازد؛ 
چرا که باعث بروز آسیب های اجتماعی زیادی از 
جمله هنجار شکنی و قانون گریزی و چالش های 
اقتصادی ماننــد اتاف منابع و یارانه های دولتی 
بخش انرژی شــده است و وضعیت نامطلوبی را 

برای هرمزگان به ارمغان آورده است.

گروه خبر // مدیرکل امور روســتایی و شوراهای استانداری 
 هرمزگان گفت: مراســم گرامیداشــت روز روســتا با نام 
"روســتا آباد هرمزگان" پنجشنبه ۱۹ مهر در پارک ساحلی 

بوستانو برگزار می شود.

به گزارش خبرنگار دریا ؛ نرگس غامپور با اعام این خبر یادآور 
شد: قدردانی از فعالان حوزه روستا و ارائه چالش ها و عملکردها در 
حوزه های مختلف روستا بویژه اقتصادی و اجتماعی از محورهای 
اصلی این مراسم است. وی افزود: ایجاد محفل و فضای گفتگوی بی 

واسطه فی مابین دهیاران و دیگر مسئولین و ارج نهادن به جایگاه 
روستا و روستاییان عزیز از دیگر اهداف برگزاری این مراسم است . 
شــایان ذکر است در مراسم گرامیداشــت روز روستا،  روستاییان 
هرمزگان با اجرای مراسمات آیینی، برپایی غرفه های محصولات 
 و موســیقی محلی از مدعوین اســتقبال می کنند؛ همچنین اجرای 
طنز پرداز خوب اســتان ابراهیم پیل افکن از دیگر برنامه های این 
مراسم در پارک ســاحلی روستای بوستانو از توابع بخش مرکزی 

بندرعباس است.

نماینده ولی فقیه در هرمزگان  خواستار شد 

تعیین تکلیف واحدهای معدنی راکد

مدیرکل امور روستایی و شوراهای استانداری هرمزگان خبر داد 

گرامیداشت روز روستا در پارک ساحلی بوستانو 

بی برنجی هرمزگانی ها و دپوی برنج در بنادر
  در حالی مردم هرمزگان در ماه های اخیر از کمبود و نبود برنج در بازار اظهار گایه کرده اند 
و ممنوعیت واردات و ترخیص برنج ،عامل این کمبودها عنوان کرده اند که رئیس کل دادگستری 
دستور ترخیص دو هزار تن برنج را صادر کردند و امید می رود در روزهای آینده مشکل نبود برنج 
در بازارهای استان برطرف شود.وی روز سه شنبه در  دیدار مردمی با تجار و فعالین اقتصادی در 
سالن واردات گمرک شهید رجایی بندرعباس، با اشاره به ورود دستگاه قضایی به موضوع تعیین 
تکلیف محموله ۲ هزار تنی برنج وارداتی گفت: در جریان بازدید از بندر شهید رجایی بندرعباس، 
مشخص شد که این محموله بزرگ برنج وارداتی در این مجتمع بندری دپو شده است و در صورتی 
که محموله مذکور را ترخیص نکنیم ،ممکن است فاسد و از بین برود که در این خصوص به سرعت 
دستورات قضایی لازم صادر شد و روند ترخیص آن ها از امروز شروع شده است.مردم هرمزگان 
از دیرباز برنج خارجی از جمله پاکستانی و هندی مصرف کرده اند و همچنان از این نوع برنج ها 
استفاده می کنند و دولت زمانی که تصمیماتی برای ممنوعیت و محدودیت واردات و ترخیص برنج 
اتخاذ می کند ، بایستی درنظر داشته باشند که تصمیمات شان منجر به وارد شدن صدمه به سبدغذایی 
مردم این منطقه نشود . موضوع دیگر اینکه چرا برنج ها بایستی آنقدر در بنادر دپو شوند که فاسد 
شوند و اما مردم نتوانند استفاده کنند ؟ متاسفانه برخی کالاهای دیگر نیز در بنادر براثر ماندگاری 
زیاد رسوب کرده واز بین رفته و به تجار و کشور و مردم خسارت وارد می شود که در سال های 
اخیر تاش شده تا ماندگاری کالاها در بنادر کاهش یابد ، اما همچنان در روند ترخیص کالاهای 
مختلف در بنادر اختال و بی برنامگی وجود دارد و می طلبد دولت و دستگاه قضایی و نهادهای 
نظارتی تدابیری اتخاذ کنند تا در روند ترخیص کالاها تسریع شود و مشکات مردم کمتر شده و 
مردم با مشکات جدیدی بدلیل کمبود برخی از اقام کالایی در استان و کشور مواجه نشوند .رئیس 
کل دادگستری هرمزگان که در این جلسه  به مشکات 8۴ نفر از تجار و فعالین اقتصادی رسیدگی 
 کرده اســت ؛ همچنین از صدور دستور قضایی برای ترخیص ۵ هزار دستگاه خودرو خارجی و 
۲ هزار تن برنج وارداتی از بندر شهید رجایی بندرعباس خبر داد. قهرمانی افزود: متاسفانه با وجود 
همه تاش ها باز در برخی از موضوعات شاهد رسوب کالا هستیم و پس از مدتی کاشف به عمل 
می آید که برخی از تجار یا بازرگانان به این دلیل دچار خسارت  های قابل توجهی شده اند که در 
این خصوص پیشنهاد می شود به صورت موردی، مصداقی و با هم افزایی دولت و دستگاه قضایی 
در کنار یکدیگر و با همت قوای سه گانه و با دریافت نظرات تجار و بازرگانان به صورت جامع و 
تخصصی نسخه کاملی جهت تسهیل تجارت و رفع مشکات موجود تهیه و اباغ شود. رئیس کل 
دادگستری استان با اشاره به اهمیت بهره گیری از تکنولوژی و ایجاد سامانه های هوشمند در جهت 
تسهیل امور، استفاده هر چه بیشتر از فناوری و هوشمند سازی زیر ساخت ها در حوزه بازرگانی 
و فعالیت های اقتصادی را خواستار شد و گفت: انتظار می رود تشکل های مرتبط با حوزه اقتصاد، 
تجارت و بازرگانی در خصوص استخراج چالش ها و ارائه راهکارهای متناسب با آن ها بیش از 
پیش فعال شوند و پیشــنهادات خود را تدوین و ارائه نمایند تا بتوانیم در حوزه تسهیل تجارت 
گام های مؤثرتری برداریم.وی از دستور مرجوع شدن محموله ۴۴ هزار تنی روغن وارداتی به کشور 
مبدا خود هم خبر داد و گفت: چون این روغن ها ســامت شان مورد تأیید قرار نگرفته است، با 
دستور قضایی به کشور خارجی صادر کننده برگشت داده می شوند. رئیس کل دادگستری هرمزگان 
همچنین با اشاره به گزارش های واصله مبنی بر واردات ۵ هزار دستگاه خودروی خارجی به کشور 
و معطلی چند ماهه آن ها در بندر شهید رجایی بندرعباس، با صدور دستور ویژه قضایی از مدیران 
کل استاندارد، بنادر و دریانوردی و گمرکات استان خواست ضمن پیگیری موضوع به سرعت جهت 
تعیین تکلیف و ترخیص این خودروها اقدام کنند.در خصوص ۵۳ کانتینر گچ وارداتی موجود در 
انبارهای بندر شهید رجایی بندرعباس که حدود ۱۴ سال به علت عدم مراجعه صاحب کالا به حال 
خود رها شده بودند نیز ضمن صدور دستور قضایی، در مورد مشکاتی که وجود داشت تمهیدات 
لازم اندیشیده شد.درحالیکه رییس کل دادگستری هرمزگان گفته دستگاه قضایی بنا ندارد در امور 
اجرایی دخالت کند و سیاست دستگاه قضایی تسهیل تجارت و رفع موانع صادرات و واردات است 
که با حضور میدانی و نظارت پی درپی قبل از رسوب کالا ها و ایجاد آسیب و با ورود به موقع در 
کمک به بازرگانان و حمایت از دولت، وظایف غیرمحکمه داری خود را انجام می دهیم؛ اما متاسفانه 
در بسیاری از موارد اگر دستگاه قضایی ورود جدی نکند ، مشکات و چالش ها برطرف نمی شود 
که بارها که چنین مواردی را دیده ایم و ما رسانه ای ها نیز برخی را منعکس کرده ایم ودر این حوزه 
جا دارد از رییس کل دادگستری استان ودادستان بندرعباس تشکر شود وانتظار می رود این  روند 

تداوم یافته و بازدیدها افزایش یابد  .
  علی زارعی

گزارش اختصاصی // آب شیرین کن ها به عنوان یکی 
از راهکارهای مهم برای تأمین آب شیرین در مناطق 
خشک و نیمه خشک، به ویژه در سواحل خلیج فارس، 
مورد توجه قرار گرفته اند. این فناوری به دلیل کمبود 
منابع آب شــیرین و افزایش تقاضا برای آب در این 
مناطق، به سرعت در حال گســترش است. در این 
گزارش به بررسی مزایا و معایب آب شیرین کن ها در 

سواحل خلیج فارس می پردازیم .
  مزایای آب شیرین کن ها

   یکی از اصلی ترین مزایای آب شیرین کن ها، تأمین آب 
شیرین برای مصارف مختلف از جمله شرب، کشاورزی 
و صنعت اســت. با توجه به کمبود منابع آب شیرین در 
سواحل خلیج فارس، این فناوری می تواند به عنوان یک 
راهکار مؤثر عمل کند.استفاده از آب شیرین کن ها می تواند 
وابستگی به منابع آب زیرزمینی را کاهش دهد. این امر به 
حفظ منابع آب زیرزمینی و جلوگیری از افت سطح آب 
در این مناطق کمک می کند.با توجه به تغییرات اقلیمی و 
کاهش بارش ها، آب شیرین کن ها می توانند به عنوان یک 
منبع پایدار آب در ســواحل خلیج فارس عمل کنند. این 
فناوری می تواند به تأمین آب در شرایط خشکسالی کمک 
کند.تأمین آب شیرین از طریق آب شیرین کن ها می تواند به 
توسعه اقتصادی مناطق ساحلی کمک کند. این امر می تواند 
به افزایش تولیدات کشــاورزی، توسعه صنایع و جذب 
گردشگران منجر شود.با تأمین آب شیرین، تنش های آبی 
در مناطق ساحلی کاهش می یابد و می تواند به بهبود روابط 

اجتماعی و اقتصادی در این مناطق کمک کند.
  معایب آب شیرین کن ها

  یکی از معایب اصلی آب شیرین کن ها، هزینه های بالای 
ســاخت و نگهداری آن ها اســت. این هزینه ها می تواند 
شــامل هزینه های انرژی، تجهیزات و نگهداری باشد که 
ممکن است برای برخی کشورها و مناطق اقتصادی قابل 
تحمل نباشد.آب شــیرین کن ها به ویژه روش های اسمز 
معکــوس، نیاز به انرژی بالایی دارنــد. این امر می تواند 
به افزایش هزینه ها و همچنین به افزایش انتشار گازهای 
گلخانه ای منجر شود.آب شیرین کن ها می توانند تأثیرات 
منفی بر محیط زیســت داشته باشند. به عنوان مثال، دفع 
پســاب های شــور به دریا می تواند به آلودگی آب های 
ساحلی و آسیب به اکوسیستم های دریایی منجر شود.در 
برخی موارد، کیفیت آب تولید شده توسط آب شیرین کن ها 
ممکن اســت به اندازه کافی مناسب نباشد و به مشکات 
بهداشتی و سامتی منجر شود.استفاده از آب شیرین کن ها 
می تواند باعث وابستگی به فناوری های پیشرفته شود. این 
وابستگی ممکن است در صورت بروز مشکات فنی یا 
عدم دسترسی به قطعات یدکی، به مشکاتی در تأمین آب 

منجر شود.

  بررسی وضعیت آب شیرین کن ها در سواحل خلیج فارس
  سواحل خلیج فارس به دلیل شرایط جغرافیایی و اقلیمی 
خــاص خود، با چالش های جدی در تأمین آب شــیرین 
مواجه هســتند. در این مناطق، آب شیرین کن ها به عنوان 
یک راهکار مؤثر برای تأمین آب مورد نیاز شناخته شده اند. 
کشورهای حاشیه خلیج فارس، به ویژه عربستان سعودی، 
امارات متحده عربی و کویت، سرمایه گذاری های زیادی در 
زمینه توسعه و بهره برداری از آب شیرین کن ها انجام داده اند.
آب شیرین کن ها به عنوان یک راهکار مهم برای تأمین آب 
شیرین در سواحل خلیج فارس، مزایا و معایب خاص خود 
را دارند. در حالی که این فنــاوری می تواند به تأمین آب 
و کاهش تنش های آبی کمک کند، هزینه های بالا، مصرف 
انرژی و تأثیرات زیســت محیطی از جمله چالش های آن 
هســتند. برای بهره برداری بهینه از آب شیرین کن ها، نیاز 
بــه برنامه ریزی دقیق، مدیریت منابع و توجه به مســائل 
زیست محیطی وجود دارد. با توجه به اهمیت تأمین آب در 
این مناطق، توسعه فناوری های نوین و پایدار در این زمینه 

ضروری است.
  بهره بــرداری از چهار آب شــیرین کن در  هرمزگان و 

بوشهر
  مدیرعامل شرکت مهندسی آب و فاضاب کشور در این 
مورد گفت: چهار سامانه آب شیرین کن در دو استان هرمزگان 
و بوشهر تا پایان سال به بهره برداری می رسد. هاشم امینی 

افزود: ۱۰۵ پروژه آب شیرین کن در سطح کشور وجود دارد 
که از این تعداد 8۷ آب شــیرین کن با ظرفیت ۵۱۱ هزار و 
۱8۵ مترمکعب در شبانه روز در حال بهره برداری است.وی 
ادامه داد: ۱8 آب شیرین کن دیگر در سراسر کشور با ظرفیت 
9۰ هزار و ۱۵۰ مترمکعب در شــبانه روز در حال ساخت 
است که از این تعداد چهار آب شــیرین کن در استان های 
بوشهر و هرمزگان با ظرفیت حدود ۲۵ هزار مترمکعب در 
شبانه روز تا پایان امسال به بهره برداری می رسد.مدیرعامل 
آبفای کشــوری خاطرنشــان کرد: در این چهــار پروژه، 
آب شیرین کن میناب کرگان استان هرمزگان پس از گذشت 
هشــت سال از عقد قرارداد ساخت آن با ظرفیت سه هزار 
متر مکعب در شبانه روز تا پایان سال جاری به بهره برداری 
خواهد رســید.امینی گفت: در ۱۵ استان دیگر نیز احداث 
آب شیرین کن در دستور کار قرار گرفته است که امیدواریم با 
تخصیص اعتبارهای لازم روند ساخت وساز آن ها با سرعت 
بیشتری ادامه پیدا کند. به گزارش ایرنا؛ وی ضمن تاکید بر 
این که تنوع بخشی به منابع آب از سیاست های کلی و مهم 
وزارت نیرو بوده و برای این موضوع برنامه ریزی های مدونی 
صورت گرفته است، خاطرنشان کرد: تنوع بخشی منابع تأمین 
آب، ضریب اطمینــان بالا در مقابل تغییرات اقلیمی ایجاد 
می کند و هر چقدر منابع تامین آب درون سرزمینی متنوع تر 
باشد، وضعیت پایدارتری در مقابل تغییرات جمعیتی، اقلیمی 

و جهانی ایجاد خواهد شد.

بهره برداری از چهار آب شیرین کن در هرمزگان و بوشهر؛بهره برداری از چهار آب شیرین کن در هرمزگان و بوشهر؛

راهی به سوی تأمین پایدار آب شیرینراهی به سوی تأمین پایدار آب شیرین

آگهی دعوت مجمع عمومی فوق العاده نوبت اول 

آگهي دعوت مجمع عمومی عادی به طور فوق العاده  نوبت اول 

مجمع عمومی فوق العاده نوبت اول شركت تعاونی اعتبار اداره كل زندان های استان هرمزگان در ساعت 
 11 روز چهارشــنبه مورخ 1403/8/2 در محل اداره كل زندان های استان هرمزگان به آدرس بلوار 
علی بن ابیطالب روبروی سالن جلسات طبقه همکف برگزار می شود از کلیه اعضا دعوت می شود شخصاً یا 

وکالتاً جهت اتخاذ تصمیم نسبت به موضوعات ذیل در این جلسه حضور به هم رساند.
 ضمناً به اطلاع می رساند که به موجب ماده 19 آیین نامه نحوه تشکیل مجامع عمومی؛ تعداد آراء وکالتی هر 
عضو حداکثر 3 رای و هر شخص غیرعضو تنها یک رای خواهد بود. و اعضای متقاضی اعطای نمایندگی، 
می بایست به همراه نماینده خود حداکثر تا تاریخ 1403/7/25 در محل دفتر شرکت تعاونی واقع در اداره 

کل زندان ها حاضر تا پس از احراز هویت و تایید وکالت برگه ورود به مجمع را دریافت دارند.
 دستور جلسه

 تغییر ماده یک اساسنامه شرکت تعاونی اعتبار اداره کل زندان های استان هرمزگان 
تغییر آدرس دفتر شرکت تعاونی اعتبار اداره کل زندان های استان هرمزگان 

 بدینوســیله از کلیه اعضا شــرکت تعاونی دعوت می شــود در جلســه ای که رأس ساعت 16 
روز چهارشنبه مورخ1403/08/23 در محل قشم بخش حرا شهر طبل مسجد بندر صیادی طبل 

تشکیل میگردد. حضور به هم رسانید .
 اعضایی که به هر دلیلی نمی توانند در مجمع حضور یابند می توانند به شخص دیگری وکالت دهند 
برای تایید وکالت می بایست عضو به همراه نماینده تام الاختیار خود حداکثر تا مورخ1403/08/22 
در محل دفتر شــرکت تعاونی حاضر تا پس از احــراز هویت و تایید وکالت برگه ورود به مجمع را 
دریافت کنند. بموجب ماده 19 آیین نامه نحوه تشکیل مجامع عمومی تعداد آرا وکالتی هر عضو و غیر 

عضو تنها یک رای می باشد .
دستورجلسه:

 - اســتماع گزارش هیئت مدیره و بازرس بازرســان در مورد عملکرد سال مالی منتهی به پایان
 سال 1402

- انتخاب اعضاء اصلي و علي البدل هیئت مدیره و بازرس/ بازرسان
- طرح و تصویب صورتهای مالی و ترازنامه از سال 1398 لغایت منتهی به سال 1402

- طرح و تصویب بودجه پیشنهادی سال 1403 
داوطلبان تصدی سمت های هیات مدیره و بازرسی به موجب دستورالعمل نحوه نظارت بر انتخابات 
تعاونیها موظفند ظرف پنج روز از انتشار آگهی دعوت فرم داوطلبی را تکمیل و تحویل دفتر تعاونی 

نمایند .

شرکت تعاونی اعتبار اداره کل زندان  های استان هرمزگان 

شرکت تعاوني  دلفین طبل

تاریخ انتشار: 1۴03/۷/19

تاریخ انتشار: 1۴03/۷/19

 قنواتی - رئیس هیئت مدیره شرکت تعاونی اعتبار اداره کل زندان های استان هرمزگان

هیات مدیره شرکت تعاونی دلفین طبل

سرمقاله

خبـر

گروه خبر // مهدی دوستی استاندار هرمزگان 
نداشتن آمار دقیق در حوزه کشاورزی را یکی 
از ضعف های کشور دانست و گفت: از آبان ماه 
سرشــماری بخش کشاورزی در استان آغاز 
خواهد شد که ضرورت دارد همه فرمانداران، 
بخشداران، دهیاران و کشاورزان در این طرح 
همکاری لازم را داشته باشند چرا که داشتن 
آمار دقیق به سیاست گذاری صحیح در حوزه 

کشاورزی کمک خواهد کرد.
    بــه گزارش خبرنگار دریا ؛  مهدی دوســتی 
در نشست شــورای برنامه ریزی و توسعه استان 
هرمزگان، گفت: تصویب و بازنگری طرح جامع 
جزیره هرمز انجام شــد و با این اقدام مشکاتی 
که مردم در رابطه با خط حریم ۶۰ متری داشتند، 
مرتفع خواهد شــد.وی با اشاره به تصمیم گیری 

شورای توســعه اســتان درخصوص ۲۱ طرح 
اقتصادی مردمی، افزود: این طرح ها می تواند برای 
۵۰۰ نفر ایجاد اشــتغال داشته باشد و باتوجه به 
آخرین آمار رسمی اعام شده برای نخستین بار  
نرخ بیکاری اســتان هرمزگان در دو فصل بهار و 
تابستان امســال تک رقمی شده و دست یابی به 
این مهم حاصل تاش جمعی همه دســتگاه های 
اجرایــی بوده است.اســتاندارهرمزگان همچنین 
به نرخ ۲۰ درصدی بیکاری اســتان در تابستان 
۱۴۰۰ اشــاره و بیان داشت: در سال گذشته این 
نرخ به حدود ۱۱ درصد رسید و این روند کاهشی 
امسال  به 8.۷ درصد رسیده است.   وی افزود: بر 
اساس اعام وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی 
هرمزگان بــا ۲.8 درصد کاهش رتبه اول کاهش 
نرخ بیکاری را در کشور کسب کرده است و تعداد 

بیمه بگیران بیکاری استان نیز ۳۱ درصد کاهش 
پیدا کرده است.دوستی تصریح کرد: روند کاهش 
نرخ بیکاری در اســتان حتما باید تداوم داشــته 
باشد و از این رو باید تاش کنیم تا نرخ بیکاری 
در ســال آینده به ۵ درصد برسد، ضمن اینکه از 
این پس باید تمرکز بیشتری روی افزایش سطح 
اشــتغال بانوان و دانش آموختگان داشته باشیم.
استاندار هرمزگان با اشاره به موفقیت های آموزش 
و پرورش هرمزگان در ســطح کشور نیز  گفت: 
امسال حدود ۵۴ درصد از دانش آموزان استان در 
رشته های مهارت محور مشغول به تحصیل شده اند 
که از این حیث نیز اســتان حائز رتبه نخست در 
کشور شده اســت و ضرورت دارد در تداوم این 
مســیر برای تطبیق بیشتر ســرفصل های درسی 
بــا نیاز صنعت و باز کردن مســیر ادامه تحصیل 

هنرجویان برنامه ریزی شود.دوستی نداشتن آمار 
دقیق در حوزه کشــاورزی را یکی از ضعف های 
کشــور دانســت و گفت: از آبان ماه سرشماری 
بخش کشــاورزی در استان آغاز خواهد شد که 
ضرورت دارد همه فرمانداران، بخشداران، دهیاران 
و کشاورزان در این طرح همکاری لازم را داشته 
باشند چرا که داشتن آمار دقیق به سیاست گذاری 
صحیح در حوزه کشــاورزی کمک خواهد کرد.

تاکید بر پروژه های پیشــران استان در حوزه های 
کشــاورزی، شــیات، صنعت و معدن، پیگیری 
اجرای طرح مولدســازی، تداوم توسعه بندری 
اســتان، تکمیل پروژه های نهضت ملی مسکن و 
تاش برای افزایش کیفیت زیســت شهری مردم 
از دیگر تأکیدات استاندار هرمزگان در این جلسه 

بود.

استاندار هرمزگان :

نداشتن آمار دقیق در حوزه کشاورزی از ضعف های کشور استنداشتن آمار دقیق در حوزه کشاورزی از ضعف های کشور است  

         یعقوب رستمی/دریا
yaghob.rostami      @gmail.com22



امام رضا  )ع(:امام رضا  )ع(:
روضه بحار ج روضه بحار ج 22 ص  ص 335335راستگو باشید و از دروغ بپرهیزیدراستگو باشید و از دروغ بپرهیزید

ثواب انتشار حدیث روز تقدیم به : 
بنیانگذار روزنامه دریا

زنده یاد حاج ایوب دبیری نژاد

روزنامه منطقه جنوب کشور

آئین نامه اخلاق حرفه ای روزنامه دريا
روزنامه نگار موظف است ضمن دفاع از آزادی خبر و تفسیر و 
انتقاد، اسرار حرفه ای خود را حفظ کند و از افشای اطلاعات و 
اخباری که به صورت محرمانه به دست می آورد به جز مواردی 

که با حکم دادگاه مشخص می شود، خودداری کند.
دبیر سیاسی: علی زارعی

دبیر فرهنگی و اجتماعی : الناز مطهری نژاد
دبیر اقتصادی: امین زارعی

روزنامه  سیاسی، اجتماعی، فرهنگی، ورزشی  
گستره توزیع : منطقه جنوب کشور

مدیر مسئول و صاحب امتیاز : یعقوب دبیری نژاد 

 بوشهر، خوزستان، سیستان و بلوچستان، 
فارس،کرمان،کهگیلویه و بویر احمد، هرمزگان، یزد

تلفن : 32243734-32246384 -32222793 
32222635 نمابر: 32246600 ایتا: 09961938101
دفتر : بندرعباس - بلوار امام خمینی )ره( -  سه راه دلگشا 

برج نیلوفر - ورودی غربی-طبقه پنجم - واحد 23

daryanews_bnd@yahoo.com : پست الکترونیکی

چاپ مهدوی کرمان تلفن: 32134838 - 034

سردبیر : سمیه هاشمی پور 
دارای ضریب کیفی 68/50 و رتبه دوم
 در میان روزنامه های منطقه ای کشور

daryanews.official : اینستاگرام

پنجشنبه  19 مهر 1403
6 ربیع الثانی 1446
سال بیست و سوم شماره 4557

گردشگریمعرفی کتاب

کاریکاتور

همراهان گرامی روزنامه دریا در این ستون قراره در مورد کتاب بنویسیم واقفم به این امر که امروز دنیای مجازی پر شده از پیشنهادات مختلف جهت 
خواندن کتاب و نیازی به دوباره گویی نیست به طور مفصل، اما مجموعه دریا دوست داره وقتی روزنامه تورقی زده میشه چشم خواننده در یک تامل کوتاه 

با کتابی آشنا بشه و چندی شما رو از روزمرگی دور کنه .
 در اینجا برشی از کتاب رو با هم می خونیم و دوست دارم شما هم در تعاملی دوستانه کتابی که دوست دارید دیگران در موردش بدونن به ما معرفی کنید.

 دوستدار کتاب باز شما هاشمی 
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معرفی کتاب 
عنوان : کافکا در کرانه  

نویسنده : هاروکی موراکامی 
رمانی ســورئال و پر رمز و راز از هاروکی موراکامی 
اســت که در سال ۲۰۰۲ منتشر شد.  این رمان با دو 
خط داستانی موازی پیش می رود که به تدریج با هم 

گره می خورند:
کافکا تامورا:  یک پسر نوجوان ۱۵ ساله که از خانه 
فرار می کند و به دنبال مــادرش  می گردد. او دارای 
توانایی های عجیب و غریبی است و  با پیشگویی ها 
و اتفاقات مرموزی روبرو می شــود.  سفر او به نوعی 

جستجوی هویت و شناخت خود است.
ناکااتا: یک پیرمرد که پــس از حادثه ای در کودکی 
توانایی صحبت کردن با گربه ها را پیدا کرده است. او 
در ســفر خود به دنبال گربه ای خاص است و  درگیر 
ماجراهایی عجیب و غریب می شــود که هر کدام در 
مسیرهای متفاوتی قدم برمی دارند، اما سرنوشت آن ها 

به طرز پیچیده ای به هم گره خوردند .
سورئالیســم و واقع گرایی جادویــی: رمان پر از 

عناصر ســورئال، رویاگونه و ماوراءالطبیعه اســت.  
واقعیت و خیال در هم آمیخته اند و مرز بین آن ها محو 

شده است.
این رمان نیازمند دقت و تمرکز اســت و ممکن است 
برای همه جذاب نباشــد، اما برای کسانی که با سبک 
نوشتن موراکامی آشنا هستند و از چالش های ذهنی 

لذت می برند، تجربه ای فراموش نشدنی خواهد بود.
برشی از کتاب

-اوشیما: کافکا هر آدمی تو زندگیش یه نقطه ای داره 

که اگه بهش برسه دیگه نمیتونه برگرده یه عده معدودی 
هم هستن که وقتی به نقطه برسن دیگه نمیتونن جلوتر 
برن و همونجا متوقف میشن.هریک از ما وقتی به این 
نقطه می رسیم ،هیچ کاری نمی تونیم بکنیم جز اینکه 

حقیقت رو قبول کنیم این تنها راه نجات ماست.
- دختر به هوشینو: زمان حال، یک گریز دست نیافته 
از گذشته به سمت آینده است.در واقع هر لحظه پیش 

از اینکه به وجود بیاد به خاطره تبدیل میشه.
- هــر کدام از ما چیزی راکه برایش با ارزش بوده از 
دست مي دهد.موقعیت های از دست رفته،احساساتی 
که هرگز نمی توانیم دوباره به دست بیاوریم.این چیزی 

است که معنیش زنده بودن است.
-خانــم ســایکی:کافکا بیــرون چــی مــي بینی، 
کافکا:درخت،آسمان و قدری ابر را مي بینم و چند تا 

پرنده روی شاخه درخت
- هیچ چیز غیر عادی نیست درسته؟درست است.

- ولی اگر می دونستی فردا صبح دیگر نمي تونی اینها 
رو ببینی همــه چیزناگَهان در نظرت جلوه مي کرد و 

ارزشمند مي شدن.

  زندان اسکندر با تاریخی مبهم؛ جاذبه ای در دل یزد 
   زندان اسکندر یا مدرسه ضیائیه یکی از جاذبه های تاریخی شهر یزد به حساب می آید که به سبب تاریخ مبهم 
خود، از شــهرت زیادی برخوردار است. مدرسه  ضیائیه که به زندان اسکندر نیز معروف است، از آثار تاریخی و 
جاهای دیدنی یزد محسوب می شود. مدرسه ضیائیه در تاریخ ۲۳ اسفند ۱۳۴۶ هجری شمسی با شماره ثبت ۷۷۰ 
به عنوان یکی از آثار ملی ایران به ثبت رسید و با توجه به قرارگیری آن در محله تاریخی فهادان می توانید به راحتی 
از سایر جاذبه های تاریخی یزد نیز دیدن کنید.مدرسه  ضیائیه در خیابان امام و در محله  قدیمی فهادان قرار دارد. برای 
رسیدن به این بنای شگفت انگیز باید راهی کوچه رختشوی خانه شوید و سپس با ورود به کوچه حمام نو می توانید 
سازه رفیع و گنبد باشکوه بنا را مشاهده کنید.زندان اسکندر یا مدرسه ضیائیه یکی از جاذبه های تاریخی شهر یزد به 
حساب می آید که به سبب تاریخ مبهم خود، از شهرت زیادی برخوردار است. در ورودی این بنا بسیار کوتاه است؛ 
اما پس  از ورود به صحن مدرسه، عظمت و بزرگی این بنای تاریخی با معماری اسامی دوره ایلخانی تحسین شما 
را به همراه خواهد داشت.یکی از نکات جالب در مورد مدرسه  ضیائیه، شباهت زیاد گنبد این عمارت تاریخی به 
گنبد بقعه  دوازده امام یزد است. این اثر در تاریخ ۲۳ اسفند ۱۳۴۶ هجری شمسی با شماره ثبت ۷۷۰ به عنوان یکی 
از آثار ملی ایران به ثبت رسید و در حال حاضر، فروشگاه های صنایع دستی جذابی در این مکان فعالیت می کنند 
که می توانید شاهد روند تولید انواع آن ها باشید.در بین آثار تاریخی شهر یزد، مدرسه  ضیائیه با قدمتی حدود هشت 
قرن همانند کوهی استوار از دل تاریخ بر جای مانده است. این بنا را بیشتر به نام زندان اسکندر می شناسند و گفته 
می شود اسکندر مقدونی در مسیر خود به ری، در مکانی که یزد کنونی بوده است، زندانی ساخت که آن را »کِثه« 
می گفتند.بعدها در دوران ساســانیان به  فرمان یزدگرد اول در این محل، شهری بنا شد که آن را »یزدان گرد« نام 
نهادند. هرچند در هیچ یک از اسناد تاریخی نوشته ای مبنی بر حضور یا عبور اسکندر از این مکان یا شهر باستانی 
یزد ثبت نشده اســت و تنها مورخان محلی یزد، آن را مطرح کرده اند.با این  وجود، می توان از این شهر به عنوان 
موقعیت استراتژیکی مناسبی جهت استقرار نیروهای نظامی یونانیان نام برد که همین امر موجب تسهیل در تسخیر 
ایالات پارس و ماد توسط اسکندر شد. همچنین موسسات راهداری و ایستگاه های چاپار در مسیر راه پارس به 
خراسان و ری به کرمان، از یزد عبور می کرد.معماری مدرسه  ضیائیه از ویژگی منحصربه فردی برخوردار است؛ 
چراکه در عین سادگی، زیبایی هنر آن دوران را به نمایش می گذارد. در ساخت این بنای عظیم تاریخی از هیچ 
نوع تزیینات کاشی کاری استفاده نشده است. به نظر می رسد تنها از خشت خام برای ساخت عمارت مدرسه بهره 
برده باشند که شاید همین امر بیان کننده  دلیل استقامت و ماندگاری آن تا قرن معاصر باشد.مدرسه ضیائیه بنایی با 
معماری آذری است؛ سبکی منسوب به آذربایجان که در معماری ایرانی پس از اسام و در زمان حکومت ایلخانان 
بر ایران رواج یافت و با عنوان سبک مغول یا ایرانی-مغول نیز شناخته می شود.تعداد زیادی هتل و رستوران سنتی 
و مدرن در نزدیکی مدرسه ضیائیه یزد یافت می شود که فرصت یک اقامت دلنشین و صرف غذایی خوشمزه در 
بافت تاریخی یزد را برای شما فراهم می کنند.از جمله مکان های تاریخی در نزدیکی این بنای عظیم می توان به بقعه  

دوازده امام، خانه  لاری ها، موزه سکه و مردم شناسی حیدرزاده اشاره کرد.

به دنیای تازه ها خوش آمدید! در این ستون، شما را با جدیدترین اخبار، رویدادها و تحولات روز آشنا می کنیم. از فرهنگ و هنر گرفته تا علم و فناوری، 
هر آنچه که در دنیای اطراف ما در حال وقوع است، در اینجا برای شما گردآوری شده. با ما همراه باشید تا از تازه ترین اطلاعات و تحلیل ها بهره مند شوید!

  چین به اولین ارتباط تراهرتز راه دور دنیا 
دست یافت 

 این یــک نقطه عطف بزرگ در توســعه سیســتم های 
ارتباطی نسل بعدی است. همچنین رکورد جدیدی را برای 
طولانی ترین آزمایش انتقال ارتباط بی سیم تراهرتز که تا به 
امروز در محدوده فرکانس بالای ۰.۵ تراهرتز به دست آمده 
است، ثبت می کند. فناوری ارتباط تراهرتز پتانسیل بسیار 
زیادی را برای برنامه هایی ارائه می دهد که به انتقال داده ها با 
سرعت بالا مانند پخش زنده تصاویر، انتقال داده ها با ظرفیت 
بــالا و حتی ارتباط با فضاپیماها نیاز دارند.محققان چینی 
برای اولین بار در جهان با استفاده از فناوری ارتباط بی سیم 
تراهرتز، سیگنال های ویدیویی با کیفیت بالا را در فاصله ۱.۲ 

کیلومتری با موفقیت مخابره کردند.این یک نقطه عطف بزرگ 
در توسعه سیستم های ارتباطی نسل بعدی است. همچنین 
رکورد جدیدی را برای طولانی ترین آزمایش انتقال ارتباط 
بی ســیم تراهرتز که تا به امروز در محدوده فرکانس بالای 
۰.۵ تراهرتز به دست آمده است، ثبت می کند.این پژوهش 
از ۲۷ سپتامبر تا یکم اکتبر در پایگاه رصد نجومی با امواج 
زیرمیلی متری واقع در ارتفاع بیش از ۴۰۰۰ متری در فات 
کینگهای-شیزانگ)Qinghai-Xizang( انجام شد. به گفته 
محققان، این مکان شرایط ایده آلی را برای چنین آزمایشی 
فراهم کرده است.این دســتاورد به  ویژه به دلیل استفاده از 
گیرنده های تراهرتز ابررسانا قابل توجه است که اولین کاربرد 
آنها را در یک سیســتم ارتباطی بی ســیم از راه دور نشان 

می دهد. قابل ذکر است، این پیشرفت پیامدهای گسترده ای به 
ویژه برای توسعه g ۶ دارد.فناوری تراهرتز این پتانسیل را 
دارد که حجم زیادی از داده را با سرعت های فوق العاده سریع 
حمل کند و آن را برای برنامه هایی مانند پخش زنده ویدئوها، 
انتقال داده با ظرفیت بالا و ارتباطات فضایی ایده آل می کند.
رسانه های چین ادعا می کنند که این یک بنیاد فنی حیاتی 
برای فضای آینده و ارتباطات تراهرتز با ظرفیت بالای هوا 
به زمین و همچنین ســاخت یک سکوی چند رشته ای در 
رصدخانه امواج زیرمیلی متری است.با این حال، چالش های 
خاصی مانند کاهش اندازه و هزینه های تولید دستگاه های 
تراهرتز وجود دارد که باید قبل از به کارگیری گسترده این 

فناوری پیشگامانه ابتدا به آنها پرداخت.
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